
1 
 

Referat – Skolebestyrelsesmøde, Skoledistrikt Vest 

28. januar 2020 - Kl. 18:30 til 21:00 – Gærum skoleafd. 

 

 
Fraværende: Anton, Carsten K, Dorthe T, Søren A, Lars Chr., Mads, Lasse 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Herunder prioritering af dagsordenens punkter. 

Prioritering og dagsorden godkendt. 

2. Budget 2020  Budgetforslag omdelt. 
Økonomifølgegruppen samlet i sidste uge.  

Heldagsskolen: 
Budgettet går i nul. Der er taget højde for kendte forhold.  

Der er afsat lidt mindre til vikarforbrug på baggrund af 
erfaringer fra 2019.  

Modtagecentret: 
Budgettet balancerer. 
Buffer på 100.000 kr. indlagt. 

Der er indregnet en ekstra medarbejder fra juni. 
SFO: 
Budgettet forventes fremadrettet at balancere. Vi er 

blevet nednormeret på børnetallet, så det nu er et reelt 
tal. Derfor forventes forældrebetalingen at svare til 

normeringen, hvorved økonomien skulle være på mere 
sikker grund. 

Det forventes, at 80 % af indskrevne skolestartende børn 

vil gå i SFO. 
Administration og ledelse: 
Budgettet balancerer. 
Øvrig Vest – almen: 
Budgettet hænger sammen. Budgettet afspejlet et 
faldende børnetal. Der forventes på denne baggrund en 

stillingsnedgang på ca. fire stillinger fra 1/8-20, og der vil 

blive klasseoptimeret, hvor det er muligt. 
Bestyrelsen ønsker at følge op på årsagerne til faldende 

elevtal ved en henvendelse til forvaltningen. 
 

Bestyrelsen godkendte budgettet. 

3. Opfølgning på afskaffelse af RUL/AI - 
klassedannelse 

Der er udarbejdet et udkast til en forældreorientering på 

hver af de tre almenafdelinger.  

Bestyrelsen nikkede til indholdet af orienteringen. 
Orienteringen skal ud i slutningen af marts måned, og 

underskrives ledelsen og skolebestyrelsen i Distrikt Vest. 

4. Høringssvar kvalitetsrapport Rapporten blev drøftet. Formanden udsender et udkast til 

høringssvar. 

5. Princip for overgang ml Gærum og 
Bangsbostrand  

Skolebestyrelsen drøfter, hvordan det ser ud netop i år.  

Vi holder fast i det princip, der ligger. Ledelsen tager en 

drøftelse med gruppen af forældre i Gærum vedr. 
overgangen til Bangsbostrand. 

6. Drøftelse af anvendelsesstrategi i AULA Blandt personalet er der nedsat arbejdsgruppe, der 
udarbejder et udkast til kommunikationsstrategi. Dette 

forelægges bestyrelsen på et af de kommende møder. Vi 
inviterer et gæst fra aulas implementeringsteam til mødet 

i slutningen af marts. 
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7. Nyt fra elevrådet Intet. 

8. Nyt fra Gærum v. Troels Troels orienterede kort om aktuelle forhold på skolen. 

9. Jette/Maria orienterer Anette Nedermark er fra 1. marts ansat som ny 
skolechef blandt mange velkvalificerede ansøgere. 
Jette og Maria er indkaldt til budgetdialogmøde i 
februar. Bestyrelsen opfordrer til, at der investeres i 
folkeskolen i Frederikshavn Kommune. 

10. Eventuelt 

  

John Thomsen er sygemeldt. 
Maria beklager, at der er flere medlemmer, der ikke 
melder afbud til bestyrelsesmøderne. Hun opfordrer 
til en opstramning. 
Der er udarbejdet et forældrebrev vedr. brug af 
snus, som kommer ud til alle hjem via AULA. 

 
 

 


